

Cyberbanking 電子網絡銀行服務

To : The Bank of East Asia, Limited ("BEA")
致 : 東亞銀行有限公司 (「東亞銀行」)

Date : _____
日期 : _____

Change of Daily Transaction Limit(s) 更改每日交易限額

Account Name :
賬戶名稱 : _____

Cyberbanking Account Number :
電子網絡銀行賬戶號碼 : _____

Identification Document No. :
身份證明文件號碼 : _____

I/We hereby request BEA to change the transaction limit(s) of the subject account as below. I/We acknowledge that I/we will be liable for whatsoever error therein and consequence arising therefrom.

本人(等)要求東亞銀行更改上述賬戶之交易限額如下。本人(等)瞭解如有任何錯漏或由此而引致之任何後果,本人(等)須負上全部責任。

Transaction Type 交易類別	Increase To 調高至	Reduce To 調低至	Transaction Limit ¹ (HK\$) (per Cyberbanking account per day) 交易限額 ¹ (港幣) (每日每電子網絡銀行賬戶)
Through various electronic channels of Cyberbanking 經電子網絡銀行服務之各種不同電子媒介			
• Fund transfers to non-registered payee (BEA HK) ² 轉賬至未登記之收款人(香港東亞銀行) ²	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	HK\$ _____ 元 港幣 _____ 元 (Maximum aggregate limit per day is HK\$50,000) (每日累積上限為港幣50,000元)
• Fund transfers to registered payee (other than BEA HK) ^{6, 7} 轉賬至已登記之收款人(香港東亞銀行以外) ^{6, 7}	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	HK\$ _____ 元 港幣 _____ 元 (Maximum aggregate limit per day is HK\$500,000) (每日累積上限為港幣500,000元)
• Fund transfers to non-registered payee (other than BEA HK) ^{2, 6, 7} 轉賬至未登記之收款人(香港東亞銀行以外) ^{2, 6, 7}	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	HK\$ _____ 元 港幣 _____ 元 (Maximum aggregate limit per day is HK\$50,000) (每日累積上限為港幣50,000元)
• Payment to high-risk merchant ^{2, 3} 高風險商戶繳款 ^{2, 3}	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	HK\$ _____ 元 港幣 _____ 元 (Maximum aggregate limit per day is HK\$100,000) (每日累積上限為港幣100,000元)
Through Cyberbanking - Mobile Banking Channel ^{4, 5} 經電子網絡銀行 - 流動理財服務 ^{4, 5}			
• All types of transactions 所有交易項目	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	HK\$ _____ 元 港幣 _____ 元 (Maximum daily limit is HK\$50,000 -or- cross it out if such limit is <u>not</u> set) (每日上限為港幣50,000元 - 或 - 劃去此項如不作有關設定)

¹ The daily transaction limits are shared by transactions conducted through Cyberbanking Internet and mobile banking channels. If the transaction limit is set to zero, all relevant fund transfer/bill payment services will be suspended.
每日交易限額為透過電子網絡銀行服務的互聯網及流動理財服務所進行之交易共用。如交易限額設為零,相關的轉賬或賬單繳費服務則會暫停。

² The transaction limit will be automatically reset to zero if no fund transfer or bill payment transaction is conducted through Cyberbanking for 18 consecutive months.
如連續在18個月內沒有透過電子網絡銀行服務進行轉賬或賬單繳費交易,交易限額將自動重設為零。

³ The daily transaction limit for high-risk merchant payments applies to all types of merchant except the following:
高風險商戶繳款之每日交易限額適用於所有商戶類別,惟以下商戶類別除外:

- Government or Statutory Organisation 政府或法定機構
- Education: Primary or Secondary School 教育:小學或中學
- Public Utility 公用事業機構
- Education: Post-secondary or Specialised Institution 教育:專上或專業學府

BEA shall have the right to revise the types of merchant that will fall under the high-risk merchant category from time to time at its own discretion.
東亞銀行有權不時修訂高風險商戶所包括之商戶類別。

⁴ Daily limit for mobile banking channel may be set here, up to a maximum of HK\$50,000. If this daily limit has not been set, the individual limit for each transaction type will apply.
你可設定流動理財服務的每日交易限額,有關限額上限為港幣50,000元。如沒有設定此限額,每種交易類別的個別限額將會適用。

⁵ If the limit for the mobile banking channel is greater than the individual limit for each transaction type, the limit for each transaction type will prevail and vice versa.
如流動理財服務的限額大於每種交易類別的個別限額,每種交易類別的個別限額將會適用,反之亦然。

⁶ "Payees other than BEA HK" includes all other local/overseas banks accounts as well as those held with branches of The Bank of East Asia outside of Hong Kong.
「香港東亞銀行以外之收款人」包括其他本地或海外銀行賬戶以及東亞銀行的所有海外分行賬戶。

⁷ The related Daily Transaction Limits are not applicable to BEA credit card accounts.
相關的每日交易限額不適用於東亞銀行信用卡賬戶。

Note 附註:

- Change of Daily Transaction Limit(s) will be processed within 2 business days.
更改每日交易限額會於2個營業日內處理。

I/We confirm that nothing herein contained shall affect the validity of any transactions made through various Cyberbanking electronic channels before BEA receive and process my/our request hereof.

本人(等)確認在東亞銀行接獲及處理本人(等)發出更改指示之前,原先透過電子網絡銀行服務之不同電子媒介所作之一切交易,其效力概不受影響。

I/We confirm that the Bank may accept the above instruction based on the specimen signature of any of my/our Cyberbanking related account(s) and the acceptance of above instruction by the Bank shall not be considered as change of the specimen signature of my/our Cyberbanking account.

本人(等)確認東亞銀行可根據本人(等)任何一個電子網絡銀行服務相關賬戶簽署式樣接受上述指示,及東亞銀行接受上述指示並不會視為更改本人(等)之電子網絡銀行服務賬戶簽署式樣。

S.V.

Customer's Signature(s) 客戶簽署

(Please use the signature(s) on record at BEA 請用留存東亞銀行記錄之印鑑簽署)